
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 8. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 165
Vil ministeren redegøre for, hvordan pengene fra den tilgængelighedspulje,
der som del af satspuljeforliget afsatte 34 mio. kr. i perioden 2009-12 til for-
bedring af tilgængeligheden til offentlige bygninger, hidtil er blevet brugt for-
delt på de forskellige typer af institutioner (skoler, museer, kirker, jobcentre,
rådhuse etc.)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stine Brix
(EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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